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AGENDA ALGEMENE LEDENVERGADERING WSV BLINCKVLIET DD 14-4-2023 
Clubgebouw van de Vereniging 

 
1. Opening door de voorzitter. 

De voorzitter opent de vergadering en heet een iedere welkom. 
2. Goedkeuring van het verslag van de Algemene Ledenvergadering van 7 oktober 2022. 

Het verslag van de Algemene ledenvergadering is goedgekeurd. 
3. Ingekomen stukken ontvangen van leden. 

(Voorstellen dienen conform artikel 20, lid 1 van het Huishoudelijk Reglement uiterlijk twee 
weken voor de dag van de vergadering het bestuur te hebben bereikt.) 

- Er is een brief van Hanno (J.C.) Bosch waarin hij Rob Feteris machtigt zijn stem uit te brengen. 
 

4. Leden zaken, waaronder introductie nieuwe leden. 
50 jaar lid: 

Naam  Lid vanaf Boot  
Johan Visser (ziek) 24-01-1973 Donateur  
Niet aanwezig. 
 
Hans ten Katen Sr. 12-05-1973 Chimer Zeilboot 
Redactie het Spuigat.  
De voorzitter bedankt Hans voor zijn inzet en biedt een attentie aan. Hans houdt een korte 
toespraak waarin hij vertelt hoe hij lid is geworden.  Hij was een bootje aan het bouwen en 
werd op het bestaan van de haven  gewezen. De haven werd toen net uitgegraven. Hij is  lid 
geworden en nam al snel plaats in de redactie van het Spuigat. 
 
Rik van der Graaf 17-05-1973 Frejos Motorboot 
De voorzitter vraagt Rik naar voren te komen en komt terug op alle activiteiten van Rik ten 
dienste van de vereniging. Rik heeft in het verleden de Jeugdzeillessen mede georganiseerd. 
Hij is al geruime tijd lid van de introductie commissie en is lid geweest van de commissie 
aanpassing statuten, huishoudelijk- en haven reglement. Dit was een grote klus die vandaag 
bij goedkeuring van dit werk door de ledenvergadering is afgerond en tenslotte ook zijn zoon 
geïntroduceerd als lid van de vereniging.  
Rik geeft een korte toelichting.Hij vind het belangrijk om te melden dat er een grote 
continuïteit in de vereniging zit en is nog net zo positief, als toen hij begon. 
Rik ontvangt een attentie van de voorzitter. 
Piet Helderop 02-07-1973 Donateur  
Niet aanwezig. 
 
Paul van Berkel (ziek) 12-12-1973 motorboot 
Nog in de hellingploeg (ziek). 
 
Niet aanwezig. 
 

 
Nieuwe leden: 

naam ligplaats boot 
Andre Liebrechts D011 Lyndon Motorboot 
Willem-Jan van der Mark G018 Waterland Zeilboot 
Arnold Mudde J024 Alles komt goed  Motorboot  
Arjan Lammerdin B003 Beneteau Oceanis 

411/Impact 
Zeilboot 

Chris van der Voordt H025 Master 68 Motorboot 
Sander de Bonte H003 Marieke Motorboot 
Piet Gerdt K019 Victory Volga Strela Motorboot 
Theo Barends   ? 
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Afwezig met bericht: 

- Jan Mol 

- Margret de Knijff 

- Hanno Bosch 

- Peter van der Stoel  

- José Bouwens 

- Arjen de Vries  

- Wim Hoebée 
 

5. Mededelingen en voorstellen van het bestuur.  

- Stemming ter goedkeuring van Statuten, Huishoudelijk reglement, Havenreglement en het 
Protocol Ongewenste Omgangsvormen.  
De voorzitter geeft aan dat er tijdens de inloopmiddag en avond ter bespreking van de Statuten, 
Huishoudelijk reglement, Havenreglement en het Protocol Ongewenste Omgangsvormen geen 
leden zijn geweest die op- of aanmerkingen hadden met betrekking tot de te bespreken stuk-
ken. Na de vergadering is er een brief binnen gekomen van Margret de Knijff, die niet op de 
middag of avond aanwezig kon zijn, met een aantal opmerkingen ten aanzien van de verschil-
lende stukken heeft. De voorzitter loopt de verbeteringen van Margret door en geeft aan welke 
zijn overgenomen en brengt na de verbeteringen de Statuten, Huishoudelijk reglement, Haven-
reglement en het Protocol Ongewenste Omgangsvormen in stemming.  

- Statuten. Er waren 58 stemmen voor en 0 tegen.  

- Huishoudelijk reglement. Er waren 0 tegenstemmers.  

- Havenreglement. Er waren 0 tegenstemmers.  

- Protocol Ongewenste Omgangsvormen. Er waren 0 tegenstemmers.  
Alle stukken zijn zonder tegenstemmen aangenomen. De commissie is bij dezen formeel 
gedetacheerd en krijgt een attentie voor het verzette werk. 

- Introductie van de Blinckvliet app.  
Peter introduceert de Blinckvliet app. Hij laat met behulp van de beamer op het scherm zien 
hoe de app werkt en wat de verschillende mogelijkheden zijn. Bij opening van de app ziet elk lid 
direct een aantal mededelingen. Er is een agenda beschikbaar met alle belangrijke data en een 
fotoboek met foto’s van vroeger, maar ook met foto’s van recente projecten van de vereniging. 
Het uitrolmenu geeft veel zinvolle info. Op een vraag van een lid geeft Peter aan dat de 
informatie van de app ook op de website staat en dat zij, die graag de website willen gebruiken, 
dat kunnen doen. Door werkbeurten en schepen te water via de app te vermelden, heeft een 
ieder goed overzicht. 
Peter Strijbos geeft aan dat de module werkbeurt goed werkt. Er zijn weinig leden die niet op 
hun werkbeurt zijn verschenen. 
De leden zijn tevreden met de app en laten met applaus horen hoe tevreden ze zijn. 
 

6. Wisselen van bestuursleden. 
Er zijn geen aftredende bestuursleden. Jaarlijks wordt de voorzitter in de functie benoemd door 
de ALV. Het bestuur wil zich strakker gaan houden aan de aftredingsvolgorde. Er komt een 
voorstel van aftreden van het bestuursleden tijdens de najaarsvergadering.  

- Het bestuur draagt Ben van de Wetering voor een tweede jaar als voorzitter.  
Rob verzoekt de vergadering om Ben van de Wetering opnieuw aan te stellen en dit wordt 
applaus beantwoord. Daan overhandigt de voorzittersvlag aan Ben. Ben is bij acclamatie 
aangesteld als voorzitter. 

- Charlotte Voskamp wordt door het bestuur voorgedragen als zevende lid van het bestuur.  
Charlotte stelt zich voor aan de vereniging en vertelt iets over haarzelf. Dit wordt met applaus 
beantwoordt en zij wordt bij acclamatie aangesteld als bestuurslid. 
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PAUZE  
 

7. Jaarrekening 2022. 

- De stukken die betrekking hebben op dit agendapunt lagen voorafgaande aan de vergadering 
ter inzage in het clubgebouw.  

- Toelichting door de penningmeester. 
De jaarrekening staat op de website. In de toelichting staat beschreven hoe alles geregeld is. Op 
de vraag van de penningmeester of er nog vragen zijn volgt er geen een. 

- Bevindingen van de Commissie van Onderzoek (CvO). 
De Commissie van Onderzoek heeft de regulier boekhouding  bekeken en alles gecontroleerd. 
Er is gekeken naar uitgaven en inkomsten. Er is ook gekeken of processen zoals het 4 ogen 
principe worden gevolgd. Het bestuur heeft volgens de commissie zijn zaken goed op orde. De 
commissie geeft expliciet complimenten voor het goed op orde krijgen van de financiën. De 
getekende verklaring van de commissie is aanwezig. De commissie wil benadrukken dat het  
waarborgfonds sport de status van de vereniging van goed naar uitstekend heeft gewaardeerd. 

- Het liquiditeitsoverzicht  wordt besproken door de penningmeester.  
De penningmeester geeft aan wat er nog gedaan moet worden en geeft aan dat we in de plus 
staan met uiteindelijke een reële liquiditeit van € 52.000 op het einde van het jaar. De 
mededeling over de liquiditeit leidt tot de vraag aan de ALV of deze toestemming wil geven om 
buiten de jaarplanning het bestuur toe te staan een budget van € 20.00 te besteden aan het 
beschermen van het nieuwe gebouw. 

- Stemming over goedkeuring voor een extra uitgave t.b.v. de buitenomgeving en bescherming  
van het clubhuis.  
De leden gaan zonder tegenstemmers akkoord. 

- Elektriciteitstarieven.  
Het tarief is op de najaarsvergadering van 2022 vastgesteld op 45 cent per kilowatt uur. De prijs 
per kilowatt uur heeft heel wat schommelingen laten zien. We kunnen echter nu vaststellen dat 
we het tarief van 45 cent kunnen behouden. 

- Decharge van het bestuur en van de CvO. 
De vergadering dechargeert de commissie en het bestuur bij acclamatie. 

- Benoeming leden CvO 2023-2024.  
Het bestuur wil meer verdieping en dat vergt meer kennis. De vergadering vraagt of de huidige 
commissie door wil gaan. De commissie gaat in de huidige samenstelling verder. 
 

8. Mededelingen van de commissies (zie Website). 

- Havencommissie: 
De havencommissie heeft een stukje op de app gezet en licht dit mondeling toe.  
Er is veel werk verricht. De steigers en het clubhuis zijn opgeknapt.  
De aannemer, die het clubhuis heeft gerenoveerd, heeft goed werk geleverd. De besluitvorming 
van de welstandscommissie heeft even tegengezeten. Deze wilden nog een besluit nemen over 
de veranderde raamindeling. Verder is alles naar planning gegaan.  
Een aantal actieve leden hebben vanaf half februari hard gewerkt. Deze mensen doen zelf de 
voorstellen en hebben goede plannen. Kijk naar de lambrisering die er prachtig uitziet. 
Het hele leidingsysteem is vervangen en het warmwater doet het weer. 
De vloerbedekking is uitgezocht.  
De havencommissie roept leden op die ideeën hebben over het inrichting van de buitenruimte 
van het clubhuis. Deze ideeën  wil de havencommissie graag horen. Er komt nog een oproep in 
het Spuigat.  

- Evenementen commissie: 
Deze heeft een stuk op de app gezet en heeft hier niets aan toe te voegen. De voorzitter meldt 
dat de evenementencommissie het cement is van de vereniging. Het bestuur wil dat in gesprek 
met de commissie uitwerken en onderzoeken hoe we hun werk kunnen versterken en 
verbeteren. Hij roept leden op tot ondersteuning van de commissie. 
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- Redactie commissie. 
Hans vertelt wat het doel is van de redactiecommissie. Hij krijgt applaus van de leden voor zijn 
inzet. 

- Commissie van Introductie: 
De introductiecommissie geeft aan dat er een inhaalslag is gemaakt na Covid en hoopt dat zij nu 
weer normaal verder kunnen. 

- Wedstrijd commissie: 
De wedstrijdcommissie is weer uit zijn winterslaap. De eerste wedstrijd is gepland en zij hoopt 
op veel deelnemers. 

- Jeugdzeilcommissie: 
De jeugdzeilcommissie gaat in mei beginnen en Jasper verzoekt de leden te overwegen om deel 
te gaan nemen als vrijwilliger. Jasper van der Graaf draagt het voorzitterschap over aan Koen 
Dusseljee. De commissie ziet dat het aantal kinderen, dat deelneemt groeit en dat is mooi. De 
voorzitter overhandigt namens de jeugdzeilcommissie een bos bloemen en een attentie aan 
Jasper voor zijn werk als voorzitter van het jeugdzeilen. 

- Delta Noord: 
Daan den Braber geeft aan dat hij het prettig vindt hij het woord kan nemen. Hij stelt zich voor. 
Delta Noord is een onderdeel van het watersportverbond. Delta Noord vertegenwoordigt veel 
verenigingen uit ons vaargebied. Elk lid van onze vereniging is lid van het watersportverbond. 
Delta Noord is regelmatig in overleg met Rijkswaterstaat. Een van onze leden is betrokken bij 
het overleg over de brugopening. Dat ziet er goed uit voor de toekomst. De vervanging van de 
Brug is een groot karwei. Hij gaat een periode dicht met alle gevolgen van dien. Er moet nogal 
wat in korte tijd gebeuren. De brug van Stellendam geeft wat problemen, maar de meeste 
schepen kunnen gewoon uitvaren. Het Kierbesluit speelt ook een rol en men moet gaan 
bekijken wat dat voor gevolgen heeft voor het Haringvliet. Het is nog niet duidelijk tot hoever 
het zoute water gaat komen. Welke gevolgen dit besluit heeft voor de watersport is nog niet in 
kaart gebracht. 
Er worden meer aanlegboeien gerealiseerd in ons vaargebied. 
De staande mastroute wordt regelmatig besproken. De toestand van de bruggen op deze route 
is niet geweldig en dit heeft gevolgen voor de bevaarbaarheid van de route. Door vinger aan de 
pols te houden blijven we op de hoogte van ontwikkelingen. Het bestuur van Delta Noord zoekt 
verjonging.  
Vraag van een lid: De boeien in het Haringvliet, die zouden blijven liggen, zijn weggehaald.  
Daan: Er is nu een compromis om de helft te laten liggen, maar dit is nog in bespreking. 
Zie de tekst op de Blinckvliet app. 

- De Blauwe Vlag. 
De Blauwe Vlag staat voor milieu en veiligheid.  
Er is een bijeenkomst met alle havenmeesters uit de regio in Strijensas geweest.  

- SOS slagboom 
Deze stichting is ontstaan uit de ambulance vereniging. Deze stichting wil het mogelijk maken 
dat ambulances snel bij hun patiënt kunnen komen. Er is voor een vereniging als de onze, maar 
één adres en een gesloten hek. Dat kan problemen geven. Kan er een systeem komen zodat de 
ambulance altijd kan doorrijden.  Ook zou de havenindeling bij de ambulance bekend moeten 
zijn, zodat de ambulance sneller bij een slachtoffer kan komen. De Blauwe Vlag commissie 
adviseert het bestuur om in overleg met SOS slagboom tot een oplossing te komen. 

- Finsulate: 
Finsulate heeft een oplossing voor het smeren van antifouling. Dit is stickerachtig materiaal dat 
aan de onderkant van de boot wordt geplakt als antifouling. Dit is getest op zee en het voldoet 
uitstekend. Als er 10 mensen geïnteresseerd zijn, kan er een informatieavond worden 
gehouden. Er geven zich geen 10 mensen op. 

- Future feul 
Sludge etc in de motor. De huidige diesel geeft door de toevoegingen vlokken die in de diesel 
blijven en dan in de motor komen en problemen kunnen geven. 
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Je kunt overschakelen op HVO diesel en dat is milieuvriendelijker en geeft geen vlokken. Het 
voorstel van het bestuur is om HVO20 te gebruiken. Dit zou minder problemen geven en is 
geschikt voor oudere motoren. In Strijensas is men heel tevreden met deze brandstof.   
Wij komen hier als bestuur later nog op terug. 
 

9. Rondvraag: 

- Henk Visser:  
Henk komt uit Brabant en wil graag dat er naast Heineken ook ander bier kan worden verkocht. 
Hij geeft complimenten voor het clubhuis en vraagt of het balkon waterdicht kan worden 
gemaakt. De havencommissie geeft aan dat dat niet kan, maar dat er aan een overkapping 
wordt gedacht.  

- Daan de Braber:  
Wanneer komen de zonnepanelen? Deze staan op de planning voor volgend jaar. Staande de 
vergadering wordt gevraagd, wie kan berekenen wat het dak van de loods aan gewicht kan 
dragen. Deze vraag wordt verder uitgezet.  

- Liz Tipker:  
De rekeningen  komen binnen bij haar email in de spam. Wat kan ik doen? Advies: benoem in je 
spam de mail als  geen spam op de daartoe geëigende wijze en het probleem is opgelost. 

- Rob Feteris: Ingezonden mail over de vervuiling van het steigerdeel.  
Kan men leden na herhaalde waarschuwingen laten betalen voor het schoonmaken van hun 
steigerdeel. Het bestuur gaat hier mee verder. 
Masten plaatsen. Als er een tijd wordt afgesproken om de mast te plaatsen, moet dit op tijd 
gebeuren. De vergadering is het hiermee eens. De havenmeester is verantwoordelijk voor de 
juiste tijd. 
Er moet gebeld worden naar de eigenaren van  sommige schepen over de lijnen. Die zijn soms 
te dun.  
Gebruik van een hogedrukspuit in de haven. Deze worden nu nog wel gebruikt. Dit komt terug 
in het bestuur als agendapunt. 

 
10. Vaststelling volgende ALV. 

- 6 oktober 2023. 20.00 uur. Locatie: het clubhuis 
 

11. Sluiting 
 
 

Zuidland, april 2023 

Jacob Mannessen  

Secretaris 
 
 

Handtekening voorzitter  Handtekening secretaris 
 
 

  

 


